Subscription Form 參加表格

I / My Company would like to join The Academy Corporate Club: 本人/公司樂意加入賢藝會 ☐ Leaders' Circle (HK\$50,000 per annum) 領袖圈會籍(每年港幣 \$50,000) ☐ Executive Circle (HK\$25,000 per annum) 行政人員圈會籍(每年港幣 \$25,000) Member Acknowledgement 會員鳴謝 ☐ In publications, I wish my / my Company's name to be acknowledged as follows: 我希望本人/公司以下列名字作鳴謝: (English 英文) (Chinese 中文) ☐ Please classify my donation as "Anonymous". **請把捐款以「無名氏」列出。** Particulars of Member 會員資料 Name 姓名:____ Company 公司: _____ Job Title 職銜:_____ Tel 電話: Fax 傳真: Email 電郵:______ Address 地址: Contact Person 聯絡人: Tel 電話: Email 電郵: Payment Method 付款方法 to "The Hong Kong Academy for Performing Arts" to: **Development Office** The Hong Kong Academy for Performing Arts I Gloucester Road, Wanchai, Hong Kong 請填妥表格連同劃線支票交回(抬頭請填寫「香港演藝學院」): 香港演藝學院拓展處

Please send the completed reply form with a crossed cheque made payable

香港灣仔告士打道一號

Tel 電話: (852) 2584 8729 Fax 傳真: (852) 2584 8877 Email 電郵: dev@hkapa.edu Website 網址: www.hkapa.edu



The Hong Kong Academy for Performing Arts 香港演藝學院

The Hong Kong Academy for Performing Arts, established by Government Ordinance in 1984, is a leading tertiary institution in performing arts in Asia. It provides professional undergraduate education and practice-based postgraduate studies. The study encompasses Chinese Opera, Dance, Drama, Film and Television, Music and Theatre and Entertainment Arts. Its educational philosophy reflects the cultural diversity of Hong Kong with emphasis on Chinese and western traditions, and interdisciplinary learning.

The Academy awards bachelor honours degrees and master's degrees that are accredited by the Hong Kong Council for Accreditation of Academic and Vocational Qualifications. Diploma and advanced diploma programmes are also offered in Chinese Opera, Dance and Music.

Aside from the main campus in Wanchai, Béthanie, the site of the institution's Landmark Heritage Campus in Pokfulam, has housed training facilities for the School of Film and Television since 2007.

香港演藝學院於 1984 年根據香港政府條例成立,是亞洲 首屈一指的表演藝術高等學府。演藝學院提供學士課程與 實踐為本的碩士課程,學習範疇包括中國戲曲、舞蹈、戲 劇、電影與電視、音樂與舞台及製作藝術。演藝學院的教 育方針著重反映香港的多元文化,中西兼容,更提倡跨學

演藝學院頒授獲香港學術評審局認可的學士及碩士學位, 亦在中國戲曲、舞蹈、音樂範疇開辦文憑與高級文憑課程。 除灣仔本部外,位於薄扶林的伯大尼古蹟校園自 2007 年 起,亦是電影電視學院的培訓設施所在地。



Corporate Club 腎 藝 會



Corporate Club 賢藝會

The Academy Corporate Club provides a platform for business leaders and individuals to appreciate and support the works of our students, and at the same time to network and socialize with business associates and friends. Membership is open to organisations or individuals through subscription. The Corporate Club will support the development of the Academy through membership subscriptions on an annual renewal basis.

香港演藝學院「賢藝會」旨在為商界領袖提供欣賞 及支持演藝學院學生作品的平台,並發展商界友好 聯誼和建立網絡的機會。演藝學院歡迎所有機構和 各界人士加入賢藝會。賢藝會會籍之年費將用作支 持演藝學院發展之用途。

Membership Benefits

1. Visibility

- Logo recognition in the Academy publications including house programmes of major student productions
- · Acknowledgement in the Academy annual report
- Invitation to the annual scholarship presentation and donors' appreciation gathering when a souvenir will be presented to each Club member

2. Hospitality

- 100 complimentary tickets for Leaders' Circle and 50 for Executive Circle to major Academy productions[#]
- · Premium interval drinks at intermission
- Opportunity to host private corporate hospitality event* in the Academy (before a selected performance)

3. Membership Advantages

- Group discounts on ticket purchase to major Academy productions
- Exclusive tour of the Academy campuses, including the backstage area

Subject to ticket availability in each performance

* Subject to venue availability

會員專享禮遇

1. 宣傳機遇

- 會員商標將刊登於特選之演藝學院學生表演作品的場刊內
- 於演藝學院年報作鳴謝
- 會員將獲邀出席獎學金頒贈暨答謝典禮,並獲頒發紀念 品以示鳴謝

2. 聯誼款待

- 領袖圈會員每年可獲 100 張學生表演作品之免費門券, 而行政人員圈則可獲 50 張 *
- 中場休息專享精選飲品
- 可於演藝學院內舉辦款待貴賓之酒會 * (於表演前舉行)

3. 尊貴優惠

- 演藝學院學生表演門券團購折扣優惠
- 參加演藝學院校園導賞團,參觀後台實況
- # 需視乎每場演出之門券情況
- * 需視平場地安排

